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ZAPISNIK SA 9. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA  

GRADA CRIKVENICE 

održane dana 07. svibnja 2014. godine u 18:00 sati 

 Nazočni članovi Gradskog vijeća: 

 Vedran Antić, Marina Baričević, Josip Friš, Mato Gavran, Lovorko Gržac, ing., 

Branko Kleković, Paulo Krmpotić, Dino Manestar, Darko Pavlić, Ivan Pavlić, Zdravko 

Pernar, Igor Posarić, Željko Skrbin, Ivana Ševerdija, Davorka Vukelić Ljubobratović. 

 Sjednici nije nazočan: dr. sc. Dragan Magaš i Damir Lončarić. 

 Gradonačelnik Damir Rukavina, zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić, 

zamjenica gradonačelnika Silvia Crnić, privremena pročelnica Upravnog odjela za 

društvene djelatnosti i lokalnu samoupravu Jasminka Citković, privremena pročelnica 

Upravnog odjela za financije, turizam i gospodarstvo mr. sc. Jasna Perhat, 

privremena pročelnica Upravnog odjela za komunalni sustav, prostorno uređenje, 

zaštitu okoliša i imovinu Stanka Car, voditeljica TIC-a TZG Crikvenica Tea Car 

Reljac, voditeljica RJ financije i računovodstvo  GKTD-a "Murvica" d.o.o. Irena 

Mužević, pomoćnik direktora KTD „Vodovod Žrnovnica“ Josip Stipeč, v.d. ravnateljica 

Gradske knjižnice i čitaonice Irena Krmpotić, zapovjednik JVP Grada Crikvenice 

Robert Hrelja, ravnateljica Centra za kulturtu „Dr. Ivan Kostrenčić“ Sanja Škrgatić , 

ravnateljica Muzeja Grada Crikvenice Silvija Huljina,  ravnateljica Dječjeg vrtića 

"Radost" Martina Magaš, tajnica Osnovne škole Zvonka Cara Diana Crnić, 

ravnateljica Osnovne škole Vladimira Nazora Deana Čandrlić-Zorica, predsjednik 

Savjeta mladih Grada Crikvenice Sandi Manestar,Silvana Manestar – LAG „Vinodol“, 

viša savjetnica za lokalnu samoupravu i odnose s javnošću Melanija Milat-Ružić, 

stručna referentica za pripremu sjednica Gradskog vijeća i arhivu Dubravka Pobor, 

predstavnici medija – Franjo Deranja, Rade Puhar – Internet TV.  

Aktualni sat  

 Pavlić Damir postavio je pitanje vezano za gradske projekte, odnosno u kojoj 

su fazi gradski projekti – marina Crikvenica, šetnica prema Tribaljskom jezeru, 

Gradsko groblje, hortikulturalni projekt prema Jadranovu. Nadalje pita što je sa 

gradskom imovinom : starom školom, zgradom prekršajnog suda, Delfinom na 

Petaku. Gradonačelnik odgovara da za šetnicu uz Dubračinu redovno stižu prijave. 

Prema Hrvatskim vodama imali smo gotove projekte ali su nam rekli da nema novaca 

i uložili su samo u 60 m zida uz potok Dubračinu. Međutim u proračunu imamo 

sredstava i radovi će se izvoditi u okviru tih sredstava. Kada se radi o groblju isto ne 

može ići  uz Dubračinu kod Milmana kako se je prvobitno planiralo jer je od strane 

Hrvatskih voda došla odbijenica iz razloga jer Hrvatske vode na istom prostoru 

planiraju retenciju. Međutim postoji novi prijedlog i u razgovorima smo sa 

Ministarstvom šuma za opožareno zemljište iznad Ladvića kojeg je država vlasnik u 

cijelosti. Zemljište je veličine 4 i pol hektara. Već smo pripremili kompletnu 
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dokumentaciju, međutim moramo prići izmjeni planova u kojima će se predvidjeti 

groblje. Vezano za agrozonu u kontaktima smo sa Hrvatskim šumama i sa agencijom 

za poljoprivredu. Nadamo se da ćemo i to privesti svrsi. U izradi je ekonomska studija 

koja će pokazati koja je to veličina investicije, što će se sve trebati napraviti, kakva je 

mogućnost povrata investicije i koje će se kulture moći uzgajati. Za staru je školu 

projekt gotov, a dio škole je već u funkciji koji koriste udruge. Ove se je godine 

predvidjelo oko milijun kuna za staru školu. Nadalje odgovara zamjenik 

gradonačelnika Veselko Mutavgjić vezano za prostor Delfina na Petaku da je isti u 

postupku legalizacije. Nakon završetka postupka legalizacije planira se isti staviti u 

komercijalnu namjenu odnosno riješiti problem prostora „stare škole“ putem Delfina.  

Kada se radi o zgradi prekršajnog suda ista je stara i dotrajala a naročito krovište. 

Objavljen je javni natječaj za prodaju ali se nitko nije javio. Pokušat će se ponovo sa 

manjom cijenom. Inače ne vidimo svrhu tog objekta u vlasništvu Grada Crikvenice, 

već bi se sredstva dobivena od istog usmjerila u uređenje nekog drugog prostora. 

Kada se radi no marini mora se odrediti formalna granica luke, a to je pitanje Lučke 

uprave odnosno Primorsko-goranske županije. Prethodne radnje su bile upućivanje 

zahtjeva za ukidanje lučkog područja ispod pumpe. Ukoliko je Lučka uprava išla u taj 

postupak na redu je Županijska skupština. Kada se granice marine odrede onda se 

ide u natječaj koji provodi Ministarstvo prometa i veza. 

 Mato Gavran traži informaciju o pomoćnom nogometnom igralištu. Navodi da 

je NK Crikvenica u dosta teškoj situaciji jer se je broj djece na treninzima smanjio te 

naglašava da svi koji rade u klubu doživljavaju kritike od strane roditelja. Predlaže da 

se završni sloj postavi kako bi se pomoćno nogometno igralište moglo koristiti. Drugo 

se pitanje odnosi na dio ulice od Starčevićeve ulice prema Belvederu – Tončićevu u 

Crikvenici. Radi se o svega 50 m oštećenog dijela ulice, te postavlja pitanje kada se 

isti može asfaltirati. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić izražava žaljenje što 

projekt pomoćnog nogometnog igrališta nije već dovršen. Svima je dobro poznato da 

je nakon prijave gradilište posjetila građevinska inspekcija te se je sa radovima stalo i 

u nemogućnosti smo nastaviti radove. Mišljenja je da osipanje broja djece u klubu 

nema veze sa radovima na pomoćnom igralištu. Kada se radi o dijelu ulice navedene 

za  asfaltiranje pokušati će se pronaći sredstva vezano za održavanje, ukoliko ne 

predstoji mogućnost u rebelansu ili krajnje za iduću kalendarsku godinu.  

 Marina Baričević postavlja pitanje da li je moguće da se javna rasvjeta 

produži prema Selcima jer je jedan dio u potpunom mraku, čak i tabla koja označava 

Crikvenicu. Nadalje daje primjedbu na popločenje nogostupa ulice Tina Ujevića u 

Crikvenici. Jedan dio je popločen sivim kockama a jedan dio je asfalt pa isto ne 

izgleda estetski lijepo. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić u svezi rasvjete 

prema Selcima naglašava da je taj dio bio čak i u planu Proračuna, međutim nije se 

uspio realizirati lanjske godine. Možda se započne sa radovima i ove godine ali je za 

isto potreban projekt što može odužiti početak izvođenja radova. Kada se radi o 

popločenju Ulice Tina Ujevića uređivao ju je MO zapad iz sredstava malih 
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komunalnih akcija koje pripadaju MO zapad, te bi predsjednik MO na isto pitanje 

mogao odgovoriti. 

 Željko Skrbin čestita HDZ-u i njegovim partnerima na ostvarenom izbornom 

rezultatu za MO Jadranovo. Nadalje naglašava da nije zadovoljan odgovorom 

zamjenice gradonačelnika Silvije Crnić da nije u planu organizacija dočeka Nove 

godine na Trgu Stjepana Radića u Crikvenici. Naglašava da je pitanje postavio na 

vrijeme i zanima ga da li je kontaktirana Turistička zajednica, Odbor za gospodarstvo, 

Odbor za destinacijski menadžment i drugi zainteresirani subjekti, jer ispada da je 

ovo samo odluka zamjenice gradonačelnika. Nadalje postavlja pitanje koje je već 

postavio i traži od zamjenika gradonačelnika Veselka Mutavgjića da se očituje da li 

stoji na tome da je za Grad Crikvenicu nemoguća misija zatvaranja velike razbijene 

staklene površine na Hotelu Park koja čini ruglo. Zamjenik gradonačelnika odgovara 

da je inicijativa zatvaranja objekta bila, ali da to nije cilj Grada, već da vlasnika prisili 

da hotel dovede u red. Ukoliko to ne uspijemo morati će intervenirati Grad. 

 Branko Kleković odgovara kao predsjednik MO Zapad Crikvenica a vezano 

za uređenje Ulice Tina Ujevića. Naglašava da je južni dio i prije uređenja bio pod 

asfaltom. Tlakavci su se stavili u predjelu oko vile Klaudije i bilo je u planu nastaviti, 

međutim na molbu vlasnika na tom dijelu stavljen je asfalt. Vlasnik se je predomislio 

u svezi asfalta ali bilo je već kasno jer je financijska konstrukcija već bila zatvorena. 

Nadalje postavlja pitanje za turističku signalizaciju i navodi da su zbog nevremena 

mnoge table uništene pa tako i predjelu Duge gdje se je nalazila informativna tabla 

za Grad. Obzirom na dolazak turističke sezone smatra da se isto postavi u prvobitno 

stanje. Naglašava „crne točke“ u smislu izgleda hotela Park, Eden, Miramare te 

naročito zapadnog ulaza u Crikvenicu – područje benzinske pumpe. Treba pokušati 

primorati vlasnike da se situacija promjeni jer u turističkom smislu isti objekti i 

područja ostavljaju lošu sliku Crikvenice. Kao treće pitanje napominje da je mailom 

tražio dopunu  odgovora za šetnicu Jadranovo. Zamjenik gradonačelnika Veselko 

Mutavgjić vezano za hotele navodi da se je na tržištu nešto promijenila situacija, a da 

Grad pokušava sa vlasnicima nekretnina  postignuti komunikaciju u smislu dovođenja 

u primjereno stanje. U protivnom će Grad intervenirati maksimalno te se nadamo da 

će za turističku sezonu izgled istih hotela biti ljepši. Kada se radi o informativnim 

tabelama – smeđoj signalizaciji Grad je preuzeo obvezu sanirati nekoliko postojećih 

uključujući i one primjedbe koje su se odnosile na informacije vezane za Trg 

Stjepana Radića. 

 Igor Posarić postavlja pitanje vezano za dionice Jadran d.d. obzirom na  dug 

prema Gradu, kojih je Grad postao vlasnik. Da li će se iste prodati ili će se čekati 

povoljniji trenutak. Drugo se pitanje odnosi na Hotel Miramare čiji je vlasnik tvrtka u 

stečaju. Kako Grad ima potraživanja prema nekretnini isti je i sudionik u stečajnom 

postupku. Zamjenik gradonačelnika odgovara da Grad ne misli kupiti paket dionica 

Jadran d.d. već će se pričekati razvoj situacije u pretvaranju dionica. Kada se radi o 

Hotelu Miramare stečaj nije završen i nije za očekivati da Grad namiri svoje potrebe 

jer su na prvom mjestu banke a tek onda drugi subjekti. Igor Posarić moli u pisanom 
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obliku odgovor za hotel Miramare, odnosno detaljnu informaciju o stečaju. Smatra da 

je važnije pitanje kada će stečaj biti završen, od onog da li će se dug naplatiti. 

 Zdravko Pernar postavlja pitanje do kada će u Kotorskoj ulici br. 36 gdje su 

postavljena dva kontejnera vlasništvo Vodovoda Žrnovnica biti nered od razbacanih 

cijevi i građevnog materijala. Nadalje naglašava da je Trg Stjepana Radića lijep i 

skup, a da na istom vlada divlje ponašanje od strane dobavljača koji vozilima ulaze 

do poslovnih prostora, a čak je došlo do puštanja ulja iz kamiona koje onečišćuju 

novopostavljene ploče na trgu. Trgovina Konzum čak na trgu na zid naslanja palete 

od transporta. Josip Stipeč ispred KTD „Vodovod Žrnovnica“ odgovara da je u 

Kotorskoj ulici radionica KTD, a koja je nastala nakon isto već derutne poslovne 

zgrade koja je srušena. Postoji projektna dokumentacija za gradnju stambeno-

poslovne zgrade ali očito ne postoje potrebe KTD-a a ni financijska sredstva za tu 

investiciju. Slaže se, da se, iako gradnja ne ide, estetski mora riješiti ova površina. 

Kada se radi o Trgu Stjepana Radića zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić 

navodi da je teško razumjeti poslovne subjekte koji su vezani za trg a uneređuju isti 

vozilima za dostavu, slaganjem paleta i slično. Pokušati će se zatvoriti prilaz kod 

fontane stalcima za bicikle a i većim djelovanjem komunalnih redara. 

 Vedran Antić postavlja pitanje kada će se prići izradi idejnog projekta  Trga 

palih boraca u Selcu jer je već izabrano idejno rješenje. Drugo je pitanje vezano za 

smeđu signalizaciju. Selce je već dvije godine u jednosmjernom prometu a smeđa 

signalizacija u dvosmjernom. Pita kada će se to promijeniti. Zamjenik gradonačelnika 

odgovara da je na nama da što prije potpišemo ugovore vezane za idejni projekt 

Trga palih boraca u Selcu. Možemo razgovarati o sugestijama i kontaktirati sa 

mjesnim odborom i javnošću oko samih detalja. Nadamo se ishodovanju dozvola u 

što skorijem roku. Posao smeđe signalizacije nosi Turistička zajednica. Ista je pred 

realizacijom i nadamo se da će biti za ovu sezonu. Vedran Antić traži da se pismeno 

odgovori vezano za prihvaćanje sugestija za Trg palih  boraca u Selcu. 

     Kuzman Dokaza se je zahvalio gradonačelniku na otvaranju i stavljanju u funkciju 

Hrvatskog narodnog doma u Dramlju. Postavlja pitanje vezano za izdavanje 

odobrenja za korištenje javnih površina za obavljanje raznih trgovačkih djelatnosti. Tri 

mjeseca odvija se djelatnost a vlasnici kasnije ostavljaju nered u krugu naprava, 

kioska što ostavlja ružan dojam. Drugo se pitanje odnosi na otvaranje trgovine u 

Dramlju. Na natječaju je prostor dodijeljen osobi koja se ne javlja a trgovina je trebala 

početi sa radom 01. 05. Zamjenik gradonačelnika odgovara da je činjenica da kiosci 

narušavaju okolinu a pogotovo oni čija koncesija traje više godina. Morat će se više 

pažnje pokloniti tom problemu pa čak uključiti mogućnost uklanjanja naprava i kioska. 

Vezano za trgovinu u Dramlju odgovor će se dati pismeno. 

 Dino Manestar postavlja pitanje vezano za glavnu Gradsku plažu i Črni mul, 

odnosno vezano za zemljišno knjižno stanje. Naime u saznanju je da je Županijski 

sud u Rijeci prihvatio žalbu Grada Crikvenice za upis u pomorsko dobro na  tim 

nekretninama te da je na tu temu u Županiji održan sastanak. Postavlja pitanje kako 
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je Grad upisan kao vlasnik  što je sa koncesijom koja je izdana na tom području, 

odnosno da li će se koncesija nastaviti ili raskinuti. Nadalje postavlja pitanje o kojim 

se je temama raspravljalo na sastanku u Županiji i koji su zaključci donijeti , te tko je 

predstavljao Grad Crikvenicu.  Vezano za gradsko poduzeće Radio DJ Crikvenica 

postavlja pitanje i obrazlaže: Kako je gostovao na istom radiju imao je prilike vidjeti 

da poduzeće ne posjeduje telefon, internet, te da je direktorica podnijela ostavku za 

koju ne zna da li je prihvaćena. Gradsko vijeće nema povratnu informaciju od prošlog 

puta kada je rečeno da se čeka okončanje predstečajne nagodbe i da će nakon toga 

radio profunkcionirati. Postavlja pitanje kakav je plan vlasnika radija. Zamjenik 

gradonačelnika odgovara da je radio ušao u predstečajnu nagodbu koja mu je 

odbijena te se čeka odluka suda. Postoje dvije mogućnosti – ili će biti odluka o 

stečaju ili odluka o likvidaciji poduzeća. Po pitanju sastanka u Županiji odgovara da 

je presuda suda u korist Grada Crikvenice na temelju kojih je Grad upisan kao 

vlasnik  14 velikih parcela i to dvije na balustradi i 12 na gradskom kupalištu, te je 

upisan kao vlasnik objekta Kataka, Sabia i Gradsko plivalište, što je u svakom slučaju 

pozitivna vijest. Nadalje se je u Županiji održao sastanak po pitanju koncesija na 

pomorskom dobru a koji je proizašao iz učestalih pitanja vijećnika koji traže 

obrazloženja na koji način dolazi do dodjele koncesije a čiji je davatelj Županija. Grad 

nema ni želju ni stav prekinuti koncesije koje su važeće. Na sastanku je Grad 

Crikvenicu predstavljao gradonačelnik a od strane Županije bila je nazočna 

zamjenica Župana i pročelnica nadležnog odjela. Ni za Županiju ne bi bilo dobro 

prekidati važeće koncesije jer bi morala ući u plaćanje odšteta obzirom da bi nekome 

ukinula prava koje im je ranije dodijelila. Grad Crikvenica nije vodio spor sa 

Županijom već sa Republikom Hrvatskom zbog upisa u pomorskog dobra. U 

dogledno će vrijeme Gradsko vijeće morati zauzeti stav kako se postaviti prema toj 

imovini – da li ići na granicu izmjene pomorskog dobra ukoliko se ista može realizirati 

u pristojnom roku. Bespredmetno je razgovarati o objektima koje je Grad gradio 

javnim novcem, a vlasništvo Grada nad tim objektima sada nakon sudske odluke je 

neosporno. Dino Manestar izražava nezadovoljstvo odgovorima. Kada se radi o 

Radio DJ podsjeća na raspravu na Gradskom vijeću gdje je rečeno da gradske 

službe rade na tome da se pripreme papiri za predstečajnu nagodbu. Samo 

prihvaćanje da stečajna nagodba nije prošla pa se ide u stečaj, a stečaj je likvidacija 

odnosno prodaja imovine radi namirenja vjerovnika, znači da je to kraj radija nakon 

dugog niza godina. To je kraj poduzeća koje je Grad kupio odlukom ovog Gradskog 

vijeća. Smatra da je to olako prepušteno i da postoji mogućnost da Crikvenica ostane 

bez radija. Nadalje moli da se tonski presluša pitanje vezano za Gradsku plažu i traži 

pisani odgovor. Slaže se sa zamjenikom gradonačelnika i daje podršku da se 

koncesija ne prekida već da se nađe najbolje moguće rješenje jer je Grad sada u 

jako dobrom položaju za pregovore. 
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Nakon aktualnog sata Dubravka Pobor izvršila je prozivku a predsjednik Gradskog 

vijeća utvrdio je da je sjednici nazočno 15 vijećnika, što je pravovaljani broj za 

donošenje zaključaka i ostalih akata. 

 Predsjednik Gradskog vijeća predložio je dnevni red koji je prihvaćen sa 12 

glasova ZA. 

     D n e v n i   r e d : 
 

1. Verifikacija Zapisnika sa 8. sjednice Gradskoga vijeća,  
2. Izvješće o sigurnosnoj situaciji za Grad Crikvenicu za 2013. godinu, 
3. Izvješće Gradonačelnika o radu za razdoblje od 01. srpnja do 31. prosinca 

2013.  godine  
4. Izvješće o naplativosti potraživanja u direktnoj nadležnosti Grada Crikvenice 

na dan 31.12.2013. godine  
5. Izvješće o izvršenju godišnjeg Programa održavanja objekata i uređaja 

komunalne infrastrukture za 2013. godinu  
6. Izvješće o izvršenju godišnjeg Programa gradnje objekata i uređaja 

komunalne infrastrukture za 2013. godinu  
7.1.  Prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Crikvenice za 

2013. godinu  
7.2.  Opisi Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Crikvenice za 

2013. godinu  
7.3. Prijedlog izvještaja o izvršenju Programa utroška dijela boravišne pristojbe 

namjenjene poboljšanju boravka turista na području rada Crikvenice za 2013. godinu  
7.4. Prijedlog izvješća o izvršenju Programa utroška spomeničke rente za 

2013. godinu 
8.1. Utvrđivanje prijedlog za imenovanja sudaca porotnika Općinskog suda u 

Crikvenici 

8.2. Utvrđivanje prijedloga za  imenovanje suca porotnika za mladež 

Županijskog suda u Rijeci  

9. Prijedlog odluke o nerazvrstanim cestama na području Grada Crikvenice  
10. Izvješće o radu Savjeta mladih Grada Crikvenice za 2013. godinu  
11. Prijedlog odluke o izboru osobe kojoj se povjerava obavljanje komunalnih 

poslova održavanja objekata i uređaja javne rasvjete na području Grada Crikvenice.  
 

 
TOČKA 1. Verifikacija Zapisnika sa 8. sjednice Gradskoga vijeća 
 
Kako primjedbi nije bilo sa 12 glasova ZA donijet je jednoglasan  
 

Z a k l j u č a k 
Verificira se Zapisnik sa 8. sjednice Gradskog vijeća. 
 
 
TOČKA 2. Izvješće o sigurnosnoj situaciji za Grad Crikvenicu za 2013. godinu 
 
Dražen Zekić, pomoćnik načelnika PP Crikvenica za kriminal dao je obrazloženje o 
Izvješću o sigurnosnoj situaciji za Grad Crikvenicu za 2013. godinu. 
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U raspravi su učestvovali Igor Posarić, Darko Pavlić i Dino Manestar. 
Sa 15 glasova ZA prihvaćen je slijedeći 

Z a k l j u č a k 
Gradsko vijeće Grada Crikvenice prihvaća Izvješće o sigurnosnoj situaciji za Grad 
Crikvenicu za 2013. godinu. 
(tekst zaključka KLASA: 804-04/14-01/03, UR.BROJ: 2107/01-04/07-14-4  prileži Zapisniku i 

čini njegov sastavni dio) 

 
TOČKA 3. Izvješće Gradonačelnika o radu za razdoblje od 01. srpnja do 31. 
prosinca 2013.  godine  
 
Gradonačelnik Damir Rukavina obrazložio je Izvješće o radu u periodu za šest 
mjeseci.  
U raspravi su učestvovali Dino Manestar i predsjednik Gradskog vijeća. 
Sa 9 glasova ZA, 5 PROTIV i 1 SUZDRŽAN glas  prihvaćen je slijedeći  
 Z a k l j u č a k 
Gradsko vijeće Grada Crikvenice prihvaća Izvješće Gradonačelnika o radu za 
razdoblje od 01. srpnja do 31. prosinca 2013.  godine. 
(tekst zaključka KLASA: 022-01/14-01/03, UR.BROJ: 2107/01-04/07-14-2  prileži Zapisniku i 

čini njegov sastavni dio) 

TOČKA 4. Izvješće o naplativosti potraživanja u direktnoj nadležnosti Grada 
Crikvenice na dan 31.12.2013. godine  
 
Gradonačelnik Damir Rukavina obrazložio je Izvješće o naplativosti potraživanja u 
direktnoj nadležnosti Grada Crikvenice na dan 31.12.2013. godine.  
U raspravi su učestvovali Dino Manestar i Jasna Perhat. 
Sa 9 glasova ZA i 6  SUZDRŽANIH glasova  prihvaćen je slijedeći  
 Z a k l j u č a k 
Gradsko vijeće Grada Crikvenice prihvaća Izvješće o naplativosti potraživanja u 
direktnoj nadležnosti Grada Crikvenice na dan 31.12.2013. godine 
(tekst zaključka KLASA: 400-01/13-01/167, UR.BROJ: 2107/01-04/07-14-8  prileži Zapisniku 

i čini njegov sastavni dio) 

TOČKA 5. Izvješće o izvršenju godišnjeg Programa održavanja objekata i 
uređaja komunalne infrastrukture za 2013. godinu  
 
Gradonačelnik Damir Rukavina obrazložio je Izvješće o izvršenju godišnjeg 
Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2013. godinu. 
U raspravi su učestvovali  Igor Posarić, Branko Kleković, Stanka Car i gradonačelnik. 
Sa 14 glasova ZA prihvaćeno je  
Izvješće o izvršenju godišnjeg Programa održavanja objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture za 2013. godinu  
(tekst Izvješća KLASA.363-01/13-01/151,UR.BROJ:2107/01-06/03-14-4  prileži Zapisniku 

i čini njegov sastavni dio) 
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TOČKA 6. Izvješće o izvršenju godišnjeg Programa gradnje objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture za 2013. godinu  
 
Gradonačelnik Damir Rukavina obrazložio je Izvješće o izvršenju godišnjeg 
Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2013. godinu.  
Sa 14 glasova ZA prihvaćeno je 
Izvješće o izvršenju godišnjeg Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture za 2013. godinu  
(tekst Izvješća KLASA.363-01/13-01/150,UR.BROJ:2107/01-06/03-14-4  prileži Zapisniku 

i čini njegov sastavni dio) 

TOČKA 7.1.  Prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada 
Crikvenice za 2013. godinu  
 
Gradonačelnik Damir Rukavina obrazložio je Izvješće o izvršenju Proračuna Grada 
Crikvenice za 2013. godinu. 
Sa 9 glasova ZA i 5 glasova PROTIV prihvaćen je 
Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Crikvenice za 2013. godinu  
(tekst Godišnjeg izvještaja KLASA.400-01/14-01/96,UR.BROJ:2107/01-05/1-14-4  prileži 

Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 

TOČKA 7.2.  Opisi Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Crikvenice 
za 2013. godinu  
 
Gradonačelnik Damir Rukavina obrazložio je izvršenje Proračuna Grada Crikvenice 
za 2013. godinu. 
Sa 9 glasova ZA i 5 glasova PROTIV prihvaćen je 
 Z a k l j u č a k 
Prihvaćaju se Opisi Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Crikvenice za 
2013. godinu.  
 
TOČKA 7.3. Prijedlog izvještaja o izvršenju Programa utroška dijela boravišne 
pristojbe namijenjene poboljšanju boravka turista na području rada Crikvenice 
za 2013. godinu  
 
Gradonačelnik Damir Rukavina obrazložio je Izvještaj o izvršenju Programa utroška 
dijela boravišne pristojbe namijenjene poboljšanju boravka turista na području rada 
Crikvenice za 2013. godinu.  
Sa 9 glasova ZA 3 glasa PROTIV i 3 SUZDRŽANA glasa prihvaćen je  
Izvještaj o izvršenju Programa utroška dijela boravišne pristojbe namijenjene 
poboljšanju boravka turista na području rada Crikvenice za 2013. godinu 
(tekst Izvještaja KLASA.400-01/14-01/96,UR.BROJ:2107/01-05/1-14-5  prileži Zapisniku i 

čini njegov sastavni dio) 

TOČKA 7.4. Prijedlog Izvješća o izvršenju Programa utroška spomeničke rente 
za 2013. godinu 
 
Gradonačelnik Damir Rukavina obrazložio je Izvješće o izvršenju Programa utroška 
spomeničke rente za 2013. godinu 
Sa 9 glasova ZA 2 glasa PROTIV i 4 SUZDRŽANA glasa prihvaćen je  
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Izvještaj o izvršenju Programa utroška spomeničke rente za 2013. godinu 
(tekst Izvještaja KLASA.400-01/14-01/96,UR.BROJ:2107/01-05/1-14-6  prileži Zapisniku i 

čini njegov sastavni dio) 

TOČKA 8.1. Utvrđivanje prijedloga za imenovanja sudaca porotnika Općinskog 

suda u Crikvenici 

 

Nazočne je sa prijedlogom upoznao član Odbora za izbor i imenovanja Paulo 

Krmpotić. 

Sa 15 glasova ZA prihvaćen je  

Z a k l j u č a k 

Gradsko vijeće Grada Crikvenice, na temelju prijedloga Odbora za izbor i imenovanje 

predlaže Županijskoj Skupštini Primorsko-goranske županije imenovanje sudaca 

porotnika kako slijedi: 

 1.  Ivan Car, Dramalj, Cari 1, 
 2.  Sanja Grubišić, Jadranovo, Ul. Ahela D. Lukca 1, 
 3.  Radica Maričić, Crikvenica, Pavla Radića 92, 
 4.  Edita Jeličić-Krpan, Selce, I. prilaz trgu palih boraca 3, 
 5.  Tatjana Jerčinović, Crikvenica, Tina Ujevića 8, 
 6.  Mirjana Klement, Crikvenica, Matkovići 1, 
 7.  Josip Grbčić, Jadranovo, Ivice Perhata Ricića 13, 
 8.  Ivana Udovičić, Crikvenica, Hrusta 6b, 
 9.  Đurđica Udovičić, Crikvenica, Hrusta 6a, 
 10. Nedeljko Kurtović, Dramalj, Dramaljsko selce 12a, 
 11. Saša Medaković, Crikvenica, Žimider 8, 
 12. Zoran Brozičević, Crikvenica, Dvorska 1, 
 13. Helena Sumajstorčić, Dramalj, Omladinska ulica 30,   
 14. Kornelija Dobrila, Crikvenica, Pavla Radića 21, 
 15. Davor Ružić, Crikvenica, Kralja Tomislava 73, 
 16. Maja Ožanić, Crikvenica, Benići 62d,  
 17. Vedran Tomić, Crikvenica, Studenca 7a, 
 18. Dubravka Mijalić, Crikvenica, Tina Ujevića 4,  
 19. Anamaria Ahel, Jadranovo, Šiljevica 22, 
 20. Ksenija Jeličić, Selce, A. Antića 35, 
 21. Irena Krmpotić, Selce, Omladinska 39, 
 22. Mile Baričević, Crikvenica, Drage Gervaisa 9, 
 23. Žana Bukovica, Dramalj, Cari 3, 
 24. Jelena Medaković, Crikvenica, Žimider 8, 
 25. Andrea Vučković, Crikvenica, Gornja Draga 37a. 
(tekst Zaključka KLASA: 711-01/14-01/09  UR. BROJ: 2107/01-04/03-14-29 prileži 

Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 

TOČKA 8.2. Utvrđivanje prijedloga za  imenovanje suca porotnika za mladež 

Županijskog suda u Rijeci  

 

Nazočne je sa prijedlogom upoznao član Odbora za izbor i imenovanja Paulo 

Krmpotić.  
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Sa 15 glasova ZA prihvaćen je  

 Z a k l j u č a k 

Gradsko vijeće Grada Crikvenice, na temelju prijedloga Odbora za izbor i imenovanje 

predlaže Županijskoj Skupštini Primorsko-goranske županije imenovanje suca 

porotnika za mladež Županijskog suda u Rijeci kako slijedi: 

1. Saša Medaković, Crikvenica, Žimider 8. 

(Tekst Zaključka KLASA: 711-01/13-01/37 UR. BROJ: 2107/01-04/03-14-6 prileži 

Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 

TOČKA 9. Prijedlog odluke o nerazvrstanim cestama na području Grada 
Crikvenice 
 
Nazočne je o Prijedlogu odluke izvijestio zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić. 
U raspravi je učestvovao Branko Kleković. 
Sa  15 glasova ZA prihvaćen je Prijedlog i donijeta je 
 O d l u k a 
o nerazvrstanim cestama na području Grada Crikvenice 
(tekst odluke KLASA: 363-01/14-01/188, UR.BROJ:2107/01-06/3-14-4 prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
  
TOČKA 10. Izvješće o radu Savjeta mladih Grada Crikvenice za 2013. godinu 
 
Izvješće o radu Savjeta mladih podnio je Sandi Manestar, predsjednik Savjeta 
mladih. 
Sa 14 glasova ZA i jednim SUZDRŽANIM glasom donijet je  
 Z a k l j u č a k 
Prihvaća se Izvješće o radu Savjeta mladih. 
 
TOČKA 11. Prijedlog odluke o izboru osobe kojoj se povjerava obavljanje 
komunalnih poslova održavanja objekata i uređaja javne rasvjete na području 
Grada Crikvenice 
 
Nazočne je o Prijedlogu odluke izvijestio zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić. 
U raspravi je učestvovao Branko Kleković. 
Sa  9 glasova ZA, 2 glasa PROTIV i 4 SUZDRŽANA glasa prihvaćen je Prijedlog i 
donijeta je 
 O d l u k a 
o izboru osobe kojoj se povjerava obavljanje komunalnih poslova održavanja 
objekata i uređaja javne rasvjete na području Grada Crikvenice 
(tekst Odluke KLASA: 363-01/14-01/115 UR.BROJ: 2107/01-06/3-14-10  prileži Zapisniku i 

čini njegov sastavni dio) 

Dovršeno u 20,00 sati. 
 
Stručna referentica za pripremu sjednica  Predsjednik Gradskoga vijeća 
             Gradskog vijeća i arhivu       
        Dubravka Pobor,v.r.             Lovorko Gržac, ing.,v.r. 
 


